

الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع)
Gulf Navigation Holding PJSC

32nd Floor Saba Tower 1, # 3201, Jumeirah Lake Towers
Sheikh Zayed Road, P.O. Box : 49651, Dubai, United Arab Emirates
Tel.: +971 4 427 0104, Fax : +971 4 427 0102, Website : www.gulfnav.com



التاريخ : 2010/10/21

Date: 21/10/2010

To: Dubai Financial Market–Disclosure Dept.

إلى السادة : سوق دبي المالي – قسم الإفصاح

Attention: Mrs. Fahima Al Bastaki
Senior Vice President Market Development

عناية السيدة : فهيمة البستاني الموقرة
نائب رئيس أول دائرة تطوير السوق

Sub: Disclosing Results of Board Meeting

الموضوع : الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس الإدارة

We would like to inform you that the Board of Directors of Gulf Navigation Holding Company (PJSC) had their meeting on 21st October 2010 at 2:00 pm at GNH Head office located at Saba Tower1, Jumeirah Lake Towers Dubai UAE, and adopted the following resolutions:

نود أن نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة الخليج للملاحة القابضة (ش.م.ع) قد عقد إجتماعه بتاريخ 21 أكتوبر 2010 في تمام الساعة 2:00 ظهراً بمقر الشركة الكائن في برج سبا 1 أبراج بحيرات الجميرا ، وإتخذ القرارات الآتية :

- 1- The Board approved the financial results for the nine month of 2010.
- 2- The Board approved for the Management to enter into firm negotiations, with a number of identified parties, for 1. Contracting new building VLCCs for delivery in 2012 or later with long term charter attached and 2. Acquiring modern second hand VLCC tonnage for immediate delivery.

- 1- قرر المجلس اعتماد النتائج المالية للتسعة أشهر من عام 2010 .
- 2- قرر المجلس الموافقة علي قيام إدارة الشركة بالمفاوضات النهائية أولاً لبناء ناقلتي نفط تسلم في عام 2012 مع عقود تأجير طويلة الأمد وثانياً الاستحواذ على ناقلة نفط حديثة الاستخدام واستلامها هذا العام.

وتفضلوا بقبول وافر التقدير والإحترام

Yours sincerely

Gulf Navigation Holding Company (PJSC)

Chairman
Engineer Abdullah Al Shuraim

رئيس مجلس الإدارة
المهندس عبد الله الشريم